
Beste Organisatie,  
  
Bij deze laat ik weten, zoals ook reeds aangegeven per mail op 26-10-2020, dat mijn keuze Nee is. 
Evenals mijn buurvrouw van nummer 13 die niet in het bezit van email is. Twee huishoudens, zie 
hieronder stemmen dus met Nee. In mijn optiek is het onnodig om twee keer om informatie te 
vragen. Een teken, dat de procedure niet goed is opgezet en ook de wijze van het vragen van 
stemmen trek in twijfel, met name de transparantie hiervan. 
  
Met vriendelijke groet, 
  
 
 


